
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 24/2019 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 746/2019                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Επιβολή και καθορισμός τέλους εισόδου 
οχημάτων στο Πεζοδρομημένο Εμπορικό Κέντρο 
και μη αναπροσαρμογή των τελών στάθμευσης 

 
Σήμερα 2 Δεκεμβρίου του έτους 2019 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 28-11-2019 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Προέδρους Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του ν.3852/2010, όπως αυτό αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν.4555/2018. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  36 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Η. Τσιφλίδης, 2) Β. Παπαδόπουλος, 3) Σ.Ασλάνογλου, 4) Κ. 
Ρίζος, 5) Θ.Θεοδωρίδης, 6)Α.Τσαχουρίδης, 7) Σ.Διαμάντης, 8) 
Β.Λυκοστράτης, 9) Κ. Γρηγοριάδης, 10) Θ. Κορωνάς, 11) Α. 
Λαζαρίδης, 12) Α.Σιδηρόπουλος, 13)Α.Δέλλας, 14) Γ.Μπατσαρά, 
15) Σ. Τζήμα, 16) Ε.Κελεσίδης, 17)Κ.Βασιλειάδης, 18) 
Κ.Παλουκίδης, 19) Δ.Πυρινός, 20)Χ.Τσιούντας, 
21)Ν.Λαζόπουλος, 22) Π.Παυλίδης, 23) Μ. Σουμελίδης, 24) 
Γ.Γουλτίδης, 25) Γ.Μιχαηλίδης, 26)Χ.Κελεσίδης, 27) Ν.Αγγέλου, 
28) Β.Στεφανόπουλος, 29) Α.Μαρκούλης, 30) Κ.Τροχόπουλος, 
31)Κ.Θεοδωρίδης, 32) Π.Μουχτάρη, 33) Δ.Ράλλη, 34) 
Γ.Δεμερτζίδης, 35) Γ.Μελιόπουλος, 36) Ι.Τσαναξίδης. 

Λ.Ακριβόπουλος, Λ.Ασλανίδης, 
Σ.Στουγιάννος, Α.Συμεωνίδου, 
Δ.Τσανακτσίδης 

                 Παρόντες πρόεδροι και εκπρόσωποι Κοινοτήτων                                                                
Γ.Τσιλογιάννης, Η.Καραμήτσος, Ι.Καραγιάννης, Α.Καραβασίλης, Χ.Κεχαΐδης, Ι.Σιδηρόπουλος 

Απόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων 
Σ.Κωτσιαντής, Σ.Παπά, Μ.Παπαδοπούλου, Ε.Χειμωνόπουλος, Α.Ζησιόπουλος, Η.Σοφιανίδης, Ι.Βοργιατζίδης, 
Γ.Λιλιόπουλος, Κ. Τζήμας, Α. Τσιφλίδης, Γ.Ευτηριάδης, Α. Τσαπράνης, Χ.Βενετικίδης, Ι.Χειμώνας, Χ. 
Τσανασίδης, Κ.Βύζας, Γ.Σίτας, Ε.Παγούρας, Π. Ποταμόπουλος, Α.Πιτούλιας, Μ. Λαμπριανίδης, Χ.Κεφτές,  

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ. Κ.Θεοδωρίδης 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 737/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Γουλτίδης και προσήλθε ο κ. Κ.Θεοδωρίδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 739/2019 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Γουλτίδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 741/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Θεοδωρίδης, Κ.Ρίζος 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 742/2019 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Θεοδωρίδης, Κ.Ρίζος 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 744/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Αγγέλου, Γ.Μελιόπουλος 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 745/2019 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Μελιόπουλος και αποχώρησε η κ.Δ.Ράλλη 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 746/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, Γ.Δεμερτζίδης 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 750/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ.Τσιούντας 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 753/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Π.Μουχτάρη, Β.Στεφανόπουλος 
και προσήλθε ο κ. Χ.Τσιούντας 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 756/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Παυλίδης, Χ.Κελεσίδης 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου την υπ’ αριθ. 264/2019 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής, με την οποία αυτή 
εισηγείται στο Δ.Σ.: 

Ι) Τη μη αναπροσαρμογή των υφιστάμενων Τελών Στάθμευσης και να παραμείνουν ως 
έχουν και όπως αυτά έχουν διαμορφωθεί σύμφωνα με την αριθμ. 796/2018 απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου. 

ΙΙ. Α) Την επιβολή τέλους εισόδου οχημάτων στο Πεζοδρομημένο Εμπορικό Κέντρο, ως 
εξής: 

1) Τέλος 10,00€/έτος για τους ιδιοκτήτες-επιχειρηματίες εμπορικών και λοιπών 
καταστημάτων που εισέρχονται εντός του πεζοδρομημένου εμπορικού κέντρου, με Ι.Χ. ή με 
επαγγελματικό όχημα ιδιοκτησίας τους. 

2) Τέλος 35,00€/έτος για τα οχήματα Δημοσίας Χρήσεως (Δ.Χ.) και Διανομών που 
εισέρχονται εντός του πεζοδρομημένου εμπορικού κέντρου. 

Β) Την προσθήκη των ανωτέρω τελών (1) & (2) ως περίπτωσης Δ΄ στην παράγραφο 1. 
ΔΗΜΟΤΙΚΗ  ΕΝΟΤΗΤΑ  ΒΕΡΟΙΑΣ της αριθμ. 796/2018 απόφασης Δημοτικού Συμβουλίου. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μελιόπουλος: Για τους ιδιοκτήτες καταστημάτων θέλετε να επιβάλετε τέλος εισόδου 

10€/έτος. Για τους μόνιμους κατοίκους τι ισχύει; 
Δήμαρχος: Για όλους τους ιδιοκτήτες καταστημάτων για να μπορούν να κουβαλήσουν 

εμπορεύματα στα καταστήματά τους βάζουμε ετήσιο τέλος 10€. 
Για τους κατοίκους που έχουν μόνιμη θέση στάθμευσης δεν υπάρχει τέλος. Αν δεν έχεις 

ιδιωτικό χώρο στάθμευσης δεν επιτρέπεται η στάθμευση σε άλλον χώρο. 
Μιχαηλίδης: Έχουμε έσοδα από την αγορά καρτών στάθμευσης; 
Δήμαρχος: Όχι, αυτό το τέλος έχει μείνει από παλαιότερα έτη. 
Τζήμα: Υπάρχει ένα τέλος 20€/ εξάμηνο και 35€/έτος για κατοίκους πεζοδρομημένων 

περιοχών. 
Ασλάνογλου: Αυτό το τέλος αφορά άλλη περιοχή. 
Μελιόπουλος: Εμείς θα δώσουμε αρνητική ψήφο και για τα δύο σκέλη της εισήγησης. 
Ο Δήμαρχος είπε ότι δεν υπάρχουν χώροι ελεγχόμενης στάθμευσης, ορθά για εμένα. Αφού 

δεν υπάρχουν αυτοί οι χώροι, ας καταργήσουμε αυτό το τέλος. 
Δήμαρχος: Φιλοδοξούμε κάποια στιγμή να κάνουμε αυτό που έχει κάνει ο Δήμος Πάτρας, 

να βάλουμε ένα χαμηλό αντίτιμο για όλους τους δημότες. 
Όταν θα έρθει η ώρα θα συζητήσουμε το θέμα της επαναφοράς του μέτρου της 

ελεγχόμενης στάθμευσης, αλλά πιθανόν να πορευτούμε με βάση αυτό που έχει κάνει ο Δήμος 
Πάτρας. 

Τροχόπουλος: Θα ήθελα να αναφερθώ σε αυτό που αναφέρθηκε κι ο κ.Ασλάνογλου, ότι 
δεν αποτυπώθηκε σωστά η ψήφος κάποιων μελών της Ο.Ε. στο θέμα και πιο συγκεκριμένα στη 
δεύτερη παράγραφο, στο οποίο εγώ, ο κ.Γουλτίδης κι ο Πρόεδρος της Ο.Ε. δώσαμε λευκή ψήφο. 

Με αυτόν τον τρόπο θα ήθελα να δώσω μια εξήγηση και μια απάντηση σε κάποιους 
χαρακτηρισμούς που ήταν τουλάχιστον ασεβείς κι αναφέρομαι στο «μικρά παιδιά» του Δημάρχου 
και στη «διγλωσσία» που ανέφερε για εμάς ο κ.Μελιόπουλος. 

Ειρήσθω εν παρόδω να πω ότι στην Ο.Ε. είναι διαρκώς απόντες τα μέλη της παράταξης 
του κ.Τσανακτσίδη, επομένως οι μόνοι που συμμετέχουμε από την εν τοις πράγμασι 
αντιπολίτευση είμαστε εγώ κι ο κ.Γουλτίδης. 

Όπως θα δείτε αποδεικνύεται από το γεγονός ότι ψηφίσαμε λευκό στην επιβολή του νέου 
τέλους εγώ, ο κ.Γουλτίδης κι ο κ.Ασλάνογλου. Το θέμα της αναπροσαρμογής των τελών αφορά 
τόσο την αύξηση όσο και τη μείωσή τους. Εμείς ουσιαστικά είχαμε να αποφασίσουμε αν θα 
αυξηθούν ή όχι τα τέλη στον Δήμο. Πρέπει σύμφωνα με την αρχή της αναλογικότητας όχι μόνο 
να διασφαλίσουμε την οικονομική ευρωστία του Δήμου, αλλά και να ελαφρύνουμε όσο μπορούμε 
και τους συμπολίτες μας. 
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Καταλαβαίνετε κι εσείς ότι αυτό το κλίμα ομοφωνίας από όλους τους μετέχοντες στην 
Ο.Ε. από αυτόν τον λόγο προέκυψε, διότι σε κάποιο ζήτημα έπρεπε να ψηφίσουμε την αύξηση ή 
όχι των τελών. 

Για την υποτιθέμενη αλλαγή της άποψης είναι δεδομένο ότι πολλές από τις αποφάσεις της 
Ο.Ε. είναι άμεσα εκτελεστές, ενώ κάποιες άλλες, όπως αυτές για τις οποίες συζητούμε δεν είναι. 
Επομένως εφόσον υπάρχει η δυνατότητα να θέσουμε πρόταση και να αποφανθεί επί αυτή η 
αρμόδια οικονομική υπηρεσία, γι’ αυτόν τον λόγο την καταθέτουμε. 

Άλλωστε, το δικαίωμα στη γνώμη κ.Μελιόπουλε μου το κατοχυρώνει το Σύνταγμα. Το τι 
λέτε εσείς για διγλωσσία ή οτιδήποτε άλλο δεν με αφορά. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Π.Παυλίδης μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Μελιόπουλος: Επειδή συχνά πυκνά αναφέρεται ο Δήμαρχος της Λαϊκής Συσπείρωσης 
στην Πάτρα. 

Δήμαρχος: Πρώτη φορά αναφέρθηκα… 
Μελιόπουλος: Είπατε ότι σκοπεύετε να κάνετε αυτό που κάνει κι αυτός, αλλά δεν κάνετε 

αυτό, αν και δεν είναι αυτό το θέμα μας. 
Ο κ.Πελετίδης στην Πάτρα μείωσε τα τέλη που βρήκε από τους προηγούμενους 

Δημάρχους που ανήκαν σε διαφορετικά κόμματα. Μειώστε κι εσείς, έστω και ελάχιστα… 
Δήμαρχος: Δεν είπα τίποτε κακό για τον Δήμαρχο… 
Είπα ότι θα κάνουμε για την ελεγχόμενη στάθμευση αυτό που έκανε κι ο κ.Πελετίδης 
Μελιόπουλος: Επαναλαμβάνω ότι δεν κάνετε αυτό, θέλετε να λέτε ότι το κάνετε.  
Μειώστε τα, είστε για δεύτερη φορά Δήμαρχος, είστε η συνέχεια της παράταξης της 

κ.Ουσουλτζόγλου και δεν έχετε μειώσει τίποτε. Μετά από 10 χρόνια μνημονίων έχουμε τα ίδια 
δημοτικά τέλη. 

Ασλάνογλου: Εγώ έδωσα λευκή ψήφο για άλλους λόγους, γιατί δεν καταλάβαινα κι ακόμη 
δεν καταλαβαίνω το αν είμαστε εναρμονισμένοι με τον κανονισμό. Τα τέλη στάθμευσης στην 
κυριολεξία δεν υπάρχουν στην πόλη μας, πιο φθηνά δεν υπάρχουν, σε λίγο θα τους πληρώνουμε 
για να σταθμεύουν. 

Μαρκούλης: Εμείς ως παράταξη θα απέχουμε από την ψηφοφορία του παρόντος θέματος. 
Τους λόγους της αποχής μας τους έχουμε εξηγήσει κατά τη διάρκεια της συζήτησης 
προηγούμενου θέματος. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της Ο.Ε.; 
Υπέρ της εισήγησης της Ο.Ε. ψήφισαν είκοσι πέντε (25) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Η. 

Τσιφλίδης, Β. Παπαδόπουλος, Σ.Ασλάνογλου, Κ. Ρίζος, Θ.Θεοδωρίδης, Α.Τσαχουρίδης, 
Σ.Διαμάντης, Β.Λυκοστράτης, Κ. Γρηγοριάδης, Θ. Κορωνάς, Α. Λαζαρίδης, Α.Σιδηρόπουλος, 
Α.Δέλλας, Γ.Μπατσαρά, Σ. Τζήμα, Ε.Κελεσίδης, Κ.Βασιλειάδης, Κ.Παλουκίδης, Δ.Πυρινός, 
Χ.Τσιούντας, Ν.Λαζόπουλος, Π.Παυλίδης, Γ.Μιχαηλίδης, Χ.Κελεσίδης, Β.Στεφανόπουλος. 

Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Μελιόπουλος, Ι.Τσαναξίδης, 
Μ.Σουμελίδης 

Οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Κ.Τροχόπουλος, Κ.Θεοδωρίδης, Π.Μουχτάρη 
απείχαν από την ψηφοφορία του παρόντος θέματος 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την υπ’ αριθ. 264/2019 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής. 
2.- Την υπ’ αριθ. 796/2018 απόφαση του Δ.Σ. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 11 του ν.4623/2019, του άρθρου 65 του ν.3852/2010, όπως 
τροποποιήθηκε από το άρθρο 72 του ν.4555/2018, του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως 
αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν. 4555/2018 και τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 
184 του ν.4635/2019, του άρθρου 10 του ν. 1080/80 και του άρθρου 25 του ν. 1829/89. 
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Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Εγκρίνει: 
Α) Την επιβολή τέλους εισόδου οχημάτων στο Πεζοδρομημένο Εμπορικό Κέντρο, ως 

εξής: 
1) Τέλος 10,00€/έτος για τους ιδιοκτήτες-επιχειρηματίες εμπορικών και λοιπών 

καταστημάτων που εισέρχονται εντός του πεζοδρομημένου εμπορικού κέντρου, με Ι.Χ. ή με 
επαγγελματικό όχημα ιδιοκτησίας τους. 

2) Τέλος 35,00€/έτος για τα οχήματα Δημοσίας Χρήσεως (Δ.Χ.) και Διανομών που 
εισέρχονται εντός του πεζοδρομημένου εμπορικού κέντρου. 

Η προσάρτηση του ανωτέρω τέλους στα τέλη στάθμευσης του Δήμου Βέροιας θα γίνει με 
την ανάλογη προσθήκη περίπτωσης Δ΄ στην παράγραφο 1, η οποία αφορά τέλη στάθμευσης στη 
Δημοτική Ενότητα Βέροιας.  

Η δημοσίευση της παρούσας απόφασης θα γίνει με μέριμνα του αρμόδιου τμήματος του 
Δήμου και σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 79 του Ν.3463/2006. 

Β) Τη μη αναπροσαρμογή των τελών στάθμευσης για το Δήμο Βέροιας και να 
παραμείνουν αυτά ως έχουν, ήτοι: 

1. Δημοτική Ενότητα Βέροιας: 
Α) Το αντίτιμο (ειδικό τιμολόγιο) της κάρτας στάθμευσης σε χώρους ελεγχόμενης 

στάθμευσης περιορισμένου χρόνου, το οποίο παραμένει σε 0,70€/ώρα για όλους τους χώρους της 
ελεγχόμενης στάθμευσης. 

Β) Το αντίτιμο (ειδικό τιμολόγιο) για την έκδοση του ειδικού σήματος για κατοίκους 
πεζοδρομημένων περιοχών, το οποίο παραμένει ως εξής: 

α) Εξάμηνης διάρκειας σε 20,00€. 
β) Ετήσιας διάρκειας σε 35,00€. 
Γ) Το αντίτιμο για την έκδοση της μηνιαίας κάρτας στάθμευσης για όλους τους χώρους 

της ελεγχόμενης στάθμευσης, το οποίο παραμένει ως εξής: 
α) Για ένα όχημα στο ποσό των 32,00€. 
β) Για κάθε επιπλέον όχημα στο ποσό των 15,00€  το καθένα. 
2. Δημοτικές Ενότητες Απ. Παύλου, Βεργίνας, Δοβρά και Μακεδονίδος: 
Για τις ανωτέρω Δημοτικές Ενότητες δεν έχει επιβληθεί κανένα τέλος στάθμευσης 
Η ισχύς της παρούσας αρχίζει από 1-1-2020. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  746 / 2019 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Αριστομένης Λαζαρίδης 

 
 

Μιχαήλ Σουμελίδης 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Η. Τσιφλίδης  Γ. Τσιλογιάννης  
Β. Παπαδόπουλος  Χ. Κεχαΐδης  
Σ. Ασλάνογλου  Ι. Σιδηρόπουλος  
Κ. Ρίζος  Α. Καραβασίλης  
Θ. Θεοδωρίδης  Ι. Καραγιάννης  
Α. Τσαχουρίδης  Η. Καραμήτσος  
Σ. Διαμάντης     
Β. Λυκοστράτης     
Κ. Γρηγοριάδης     
Θ. Κορωνάς     
Α. Σιδηρόπουλος     
Α. Δέλλας     
Γ. Μπατσαρά     
Σ. Τζήμα     
Ε. Κελεσίδης     
Κ. Βασιλειάδης     
Κ. Παλουκίδης     
Δ. Πυρινός     
Χ. Τσιούντας     
Ν. Λαζόπουλος     
Π. Παυλίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Γ. Μιχαηλίδης     
Χ. Κελεσίδης     
Ν. Αγγέλου     
Β. Στεφανόπουλος     
Α. Μαρκούλης     
Κ. Τροχόπουλος     
Κ. Θεοδωρίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  5-12-2019 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Π. Μουχτάρη 
Δ. Ράλλη 
Γ. Δεμερτζίδης 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι.  Τσαναξίδης 
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